
gemeente Langedijk

De fractie van de Christen Unie
De heer W. Nugteren
DeWup3
1721 EA BROEK OP LANGEDIJK

1)amm 12 mei 2015
Afdeling/raam BP/PEZ

Uw brief/nummer

Inlichtingen bij De heer A. ter Hart
Onjerwer Beantwoording artikel 40 vragen inzake Notitie stimulering lokale economie

llijlaire()

POSTADRES Geachte fractie,
Postbus 15

1723 ZG

Noord-Scharwoude
U heeft per brief van 14april2015 raadsvragen gesteld ex art. 40 RvD. Onderstaand treft u de
vragen aan, met daarachter in cursief onze antwoorden.

Deze vragen zijn beantwoord vanuit onze beleidsvisie dat de economie niet maakbaar is.
Initiatieven voor nieuwe ontwikkelingen liggen bij het bedrijfsleven en wij als gemeente willen

TELEFOON daar waar mogelijk deze initiatieven faciliteren. Daarnaast wordt in toenemende mate
(0226)33 4433 samengewerkt en afgestemd binnen de regio Alkmaar. Naar aanleiding van en in vervolg op

de STEC rapportage, wordt ook de marketing van de bedrijventerreinen in de regio
gezamenlijk opgepakt.

(0226) 317556

1) Los van het feit dat deze notitie ruim 3 jaar na dato is uitgebracht, lijkt deze notitie niet
meer dan een willekeurig gekozen opsomming van gebeurtenissen en feiten. Inhoudelijk
wordt de aansluiting op de Economische Visie gemist door aan te geven wat de
ontwikkelingen zijn m.b.t. het verbeteren van de in de SWOTanalyse*) gesignaleerde
zwakke punten naast het benutten van de aangeven kansen. Daarnaast blijkt niet uit deze
notitie of bij het haljaarlijkse overleg met BKL, AOL en LTO een toekomstgerichte agenda
wordt gebruikt. De notitie wekt het beeld op dat er alleen heikele punten aan de orde
komen. Kan de wethouder aangeven wat de criteria zijn waarop nu juist de geschetste
maatregelen zijn genomen?

De notitie is opgesteld naar aanleiding van een amendement dat in 2011 door de raad is
aangenomen. Deze stond nog open in de actielijst. De notitie heeft dan ook geen directe
relatie met de economische visie. Er is voor gekozen inzichteljk te maken wat er al aan
maatregelen is genomen om de lokale economie te stimuleren. Dit omvat vooral
faciliterende en vooiwaarden scheppende maatregelen. Bij het halfjaarlijks overleg met
BKL/AOL wordt ook de voortgang van het uitvoeringsprogramma van de economische
visie besproken.
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2) Waarom is er inhoudelijk geen aansluiting op de Economische Visie gezocht door aan te
geven wat de ontwikkelingen zijn m.b.t. het verbeteren van de in de SWOTanalyse*)
gesignaleerde zwakke punten naast het benutten van de aangeven kansen?

Zoals in de inleiding van de notitie vermeld is de economische visie en het bijbehorende
uitvoeringsprogramma de onderlegger voor een gezonde lokale economie. Genoemde
maatregelen zijn aanvullend hierop.

3) Waarom wordt de problematiek van het overaanbod van Bedrijfsterreinen -zoals recent
verwoord in het STEC-rapport- alsmede de voorgenomen reactie van het college daarop
in deze notitie niet vermeld?

Het STEC-rapport constateert een overaanbod aan bednjventerreinen. Het beschikbare
aanbod is voldoende om gewenste ontwikkelingen te kunnen facillteren. Dit rapport heeft
geen directe invloed op de lokale economie en wordt daarom ook niet genoemd in de
notitie.

4) Welk doel beoogd het college met deze notitie? Is dit een éénmalig overzicht? Is de
wethouder van mening dat het domein van de Economie -net als andere domeinen zoals
de Zorg- gebaat is bij een structurele en periodieke rapportage en zo ja dat deze
rapportage een plaats moet krijgen in de onlangs benoemde raadscommissie “Financiële
Rapportages”?

Met deze notitie is uitvoering gegeven aan het amendement uit 2011. Het betreft
inderdaad een éénmalig overzicht. Bij de bestaande cyclus van de programmabegroting
wordt al gerapporteerd.

5) Kunt u aangeven of de gemeente in nauw overleg met de BKL, de AOL en de LTO een
economisch actieplan heeft opgesteld, resulterend in een reeks uitvoeringsprojecten en
activiteiten voor de periode 2011-2020 met de Economische visie als basis?

De economische visie is in samenspraak met BKL/AOL tot stand gekomen. In de visie is
een uitvoeringsprogramma opgenomen, dat zoals eerder vermeld in het halfjaarlijks
overleg met de BKL/AOL wordt besproken.

6) Is de wethouder van mening dat in dit actieplan -dat jaarlijks wordt bijgesteld- afspraken
kunnen worden gemaakt over te zetten stappen op het gebied van: duurzaamheid,
infrastructuur, werkgelegenheid, gebruik van bedrijventerreinen en regionale
samenwerking en dat de gemeente hierin faciliterend kan optreden? Zo ja, hoe denkt de
wethouder dit actieplan dan te gaan invullen?

De economische visie kent een looptijd van 10 jaar. Uiteraard wijzigen de economische
en maatschappelijke omstandigheden. Indien er aanleiding is om aanvullende afspraken
te maken, zullen wij hier uiteraard invulling aan geven.



-3-

7) Kan de wethouder aangeven hoe wij als gemeente invloed hebben uitgeoefend op de
lokale economie? Welk maatregelen naast erfpacht zijn er nog meer genomen resp.
staan op stapel als het gaat om slim aanbesteden, verduurzaming en social return on
investment?

In gevallen waar een enkelvoudige onderhandse offerteaanvraag en/of meetvoudig
onderhandse offerteaanvraag volgens de geldende wet- en regelgeving is toegestaan,
wordt rekening gehouden met de lokale economie en lokale ondernemers. Aangezien we
als aanbestedende dienst gehouden zijn aan de aanbestedingswet kunnen wij alleen in
het aanbestedingsdocument onze invloed wat betreft slim aanbesteden, verduurzaming
en social return on investment uitoefenen. In ons inkoop- en aanbestedingsbeleid is het
e. e. a. dan ook vastgelegd en wordt het daar waar mogelijk toegepast.

8) Is de wethouder van mening dat de focus de komende tijd moet liggen op het aantrekken
van kleine kennisintensieve bedrijven van buiten de regio? Hoe denkt de wethouder deze
bedrijven te interesseren? Wordt er aan marktonderzoek en bezoekplanning gedaan?

Uiteraard ligt de focus op het aantrekken van kennisintensieve bedrijven. Uit cijfers blijkt
dat bednjven slechts verplaatsen in een beperkte straal van hun huidige vestigingsplaats.
Zoals in de notitie vermeld wordt de komende periode onderzoek gedaan naar de
mogelijkheden voor kraamkamers en behoefte hieraan voor kleine startende bednjven.

9) Op welke wijze is aandacht geven aan het versterken van het onbekend en onduidelijk
(economisch) profiel en imago van Langedijk buiten de regio Alkmaar?

Dit gebeurt door het profiel verder uit te dragen bij de promotie van Breekland Bedrijven
Park. Daarnaast wordt het profiel ook uitgedragen binnen de verschillende netwerkclubs.
Verder gebeurt dit onder andere door de regio middels @vanhollandsebodem.

Hoogachterd
namens7ge éèster en wethouders,«drs. J. . (FCornelisse ( H(H nk) Beumer
burgemeester Loco-gnTeè1fesecretaris


